


Referat styremøte VTSA

Møte nr. 2020/6 Møtedato 23.09.20  
 Møteleder Tor Skraastad Møtested Vikingskipet, Hamar  
 Referent Elise M Løkken Neste møtedato 10.10.20  
 Referatdato 23.09.20 Neste møtested Spidsbergseter  
 Underskrift 

KODE	NAVN	Telefon	E-POST	DEL- TATT	DISTRIBUERT TIL	INNKALLES TIL NESTE MØTE
TS	Tor Skraastad	91 30 83 13	<a href="mailto:tor@birkebeiner.no">tor@birkebeiner.no</a>	X	X	X
AG	Asgeir Haugstad	90 98 44 72	<a href="mailto:asgeir.haugstad@venabygd.net">asgeir.haugstad@venabygd.net</a>	X	X	X
OE	Ole Engebretsen	90 50 91 00	<a href="mailto:ole@elektron.no">ole@elektron.no</a>	X	X	X
EL	Elise Løkken	91 68 40 00	<a href="mailto:elise@spidsbergseter.no">elise@spidsbergseter.no</a>	X	X	X
AF	Arne Furre	92 49 92 19	<a href="mailto:arne@norges-bank.no">arne@norges-bank.no</a>			
HL	Håvard Linækkern	97 07 54 40	<a href="mailto:haavard.linaker@venabygd.net">haavard.linaker@venabygd.net</a>			

Saknr	Tekst	Ansvar / frist
6.1	<p><b>2 styremedlemmer har trekt seg, veien videre</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Harald Åsheim og Pål Diesen har trekt seg fra styret. De må selv melde seg ut via Altinn. OE sender de informasjon om dette.</li> <li>- Styret vedtok å fortsette arbeidet med resterende styremedlemmer de neste 7 mnd, siden styret fortsatt er beslutningsdyktig. Det er viktig å komme i gang med arbeidet for å sikre inntekter og gode skiløyper kommende sesong.</li> </ul>	OE
6.2	<p><b>Omlegging av skitrasè ved brøyting av Myvegen, forespørsel fra Bernt Brøsch</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Styret har mottatt en epost fra Bernt Prøsch, som har tatt på seg koordineringen av dugnad ifb med omlegging av skitrasè, om styret kan dekke utgifter inntil kr 20 000,- for å benytte seg av gravemaskin under dette arbeidet. Sist dette ble tatt opp var beløpet kr. 60 000. Siden kostnaden har gått vesentlig ned vedtok styret å bidra med inntil kr 20 000,- . Styret mener det er viktig å innfri hytteeiernes ønske i denne saken. Ved bruk av gravemaskin vil det også føre til at skiløypa kan kjøres tidligere, da det vil bli lettere for løypemaskinen å komme frem uten å få skader på utstyret.</li> </ul>	
6.3	<p><b>Ny avtale med løypekjørere</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- TS har utarbeidet et utkast til ny avtale. Må gjennomgås, og eventuelle endringer legges til før denne presenteres for løypekjørerne.</li> </ul>	TS,OE,AH
6.4	<p><b>Styredokumenter på avveie</b></p> <p>TS har navngitt personen utenfor styret som har fått avtalen med VGL vurdert juridisk. Det er ikke klart hvordan denne personen har fått tak i styredokumenter. Tas opp igjen på et senere tidspunkt.</p>	